
Beste Merelbekenaar

Met enige trots kan ik u ons 
uitgebreid, nieuw bestuur 
voorstellen. Onze ploeg bestaat 
stuk voor stuk uit enthousiaste 
en bekwame N-VA-leden die hun 
steentje bijdragen aan de verdere 
uitbouw van een succesvolle 
Merelbeekse N-VA-afdeling. We 
willen dat doen door goed naar u 
te luisteren. 

Hebt u dus een vraag, een idee 
of een suggestie om uw buurt 
beter te maken, neem dan zeker 
contact op met mezelf of een 
van onze bestuursleden. Via de 
QR-code verder in dit blad vindt 
u al onze contactgegevens. 
Lees zeker ook onze artikels 
over Bottelare, Flora, PFAS en 
sportpark Molenkouter, want ook 
daarin wordt duidelijk dat we uw 
belangen moeten verdedigen ten 
aanzien van het huidige gemeente-
bestuur.

Els Sys
Voorzitter

Geniet van de zomer!

N-VA Merelbeke kiest nieuw bestuur
Op zondag 20 maart verzamelden de leden van N-VA Merelbeke in de lokalen van het 
GILKO Lemberge voor de verkiezing van een nieuw afdelingsbestuur.

Alle kandidaat-bestuursleden werden 
verkozen. Naast ervaren bestuursleden komen 
ook tal van jonge mensen het bestuur 
versterken. De achttien verkozen leden zijn: 
Adeline De Clercq, Luc Depreitere, Ann 
Depuydt, Kristof Kellens, Vince Leeman, 
Luc Rombaut, Pavel Savka, Sabrina Schol-
laert, Jorg Sierens, Jeanine Van Belle, Patrick 
Van Damme, Sven Van Damme, Joris Van 
De Vyver, Tamara Van den Bossche, Eline 
Van der Auwermeulen, Dany Van Leeuw, 
Maarten Van Onckelen en Elias Zaouad. De 
5 mandatarissen zijn automatisch lid van 
het bestuur.  Het gaat om Rik De Vis, Guido 
Mortier, Els Sys, Rosine Van Gysegem en Jo 
Van Hoorebeke.

Voorzitter en ondervoorzitter herverkozen

Zowel voor de functie van voorzitter als 
voor die van ondervoorzitter was er telkens 
een kandidaat. Els Sys werd verkozen tot 
voorzitter, Ivan Eeckhout flankeert haar 
opnieuw als ondervoorzitter. Els is de voor-
malige directeur van basisschool GILKO 
en is momenteel Raadgever Onderwijs 
van Vlaams Minister Ben Weyts. Ze zetelt 

tevens in het Bijzonder Comité voor de 
Sociale Dienst.

Met vertrouwen richting 2024

In haar bedankingsspeech verheugde onze 
kersverse voorzitster zich over de schat aan 
expertise en ervaring die de Merelbeekse 
N-VA rijk is. Een potentieel dat nu doorge-
geven en uitgebreid wordt met de nieuwe en 
enthousiaste generatie die zijn intrede doet 
binnen het plaatselijk N-VA-bestuur. De 
voorbije jaren heeft de Merelbeekse N-VA 
zich vooral geprofileerd op de thema’s: groene 
omgeving, veiligheid, sociaal beleid, onder-
wijs en financiën. In de nabije toekomst zal 
de partij ook aandacht besteden aan jeugd- 
en seniorenbeleid, mobiliteit, dorpenbeleid 
en dierenwelzijn. Dat alles in voorbereiding 
van de verkiezingen van 2024. De N-VA is 
een échte Vlaamse Volkspartij die de Merel-
bekenaar kan overtuigen.

Scan de QR-code om 
kennis te maken met het 

nieuwe N-VA-bestuur!

merelbeke@n-va.be

www.n-va.be/merelbeke

N-VA Merelbeke

Volg ons op sociale media en 
blijf op de hoogte van onze 

activiteiten!

Merelbeke
merelbeke@n-va.be N-VA Merelbekewww.n-va.be/merelbeke
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DORPSKERNVERNIEUWING BOTTELARE: traagheid en besluiteloosheid troef
Het gemeentebestuur spreekt al jaren over de dorpskernvernieuwing van Bottelare. Hoewel een dorpskernverfraaiing en 
mobiliteitsaanpassingen noodzakelijk zijn om de deelgemeente verkeersveiliger en leefbaarder te maken, sleept het dossier 
al jaren aan. N-VA Merelbeke is van mening dat de meerderheidspartijen onterecht verwijzen naar burgerparticipatie als 
reden voor het getreuzel.

Het dossier blinkt, ondanks de inbreng van de inwoners, helaas 
uit in traagheid en besluiteloosheid. Aan het einde van de rit 
vraagt burgerparticipatie om een politieke beslissing en een trans-
parante communicatie.

Voorgestelde scenario’s afgewezen

De inwoners wezen alle door de meerderheidspartijen voor- 
gestelde scenario’s over mobiliteitsaanpassingen af. Het ruimere 
debat over leefbaarheid, parkeerbeleid en verkeersveiligheid werd 
vreemd genoeg pas gevoerd dankzij de inwoners van Bottelare 
zelf. Enkele ideeën en bezorgdheden waren verfrissend en terecht!

Algemeen mobiliteitsbeleid broodnodig

De N-VA heeft samen met de inwoners gepleit voor een algemeen mobiliteitsbeleid om de negatieve effecten van de scenario’s 
van de bevoegde schepenen te vermijden. Zonder een integrale mobiliteitsvisie duikt de verkeersdrukte elders op. Het zijn de 
inwoners zelf die het dossier in de juiste richting hebben geduwd.

Ondertussen hult het treuzelende gemeentebestuur zich in stilzwijgen: sinds oktober 2021 hebben noch de gemeenteraad noch 
de inwoners een definitief ontwerp gezien. Het gemeentebestuur had nochtans beloofd om het rapport eind 2021 te bezorgen 
en in januari 2022 van start te gaan met de implementatie van het plan. Onze deelgemeente heeft recht op duidelijkheid.

Renovatie Flora-centrum nog niet voor morgen
In het beleidsplan 2019-2025 beloofde het schepencollege een masterplan op te maken voor het centrum van Flora. Er was onder 
andere sprake van het herbestemmen van het kerkgebouw naar zorgflats, dienstverlening voor de inwoners van Flora (adminis-
tratief loket) en een nieuw ontmoetingscentrum. Het masterplan zou tot stand komen in overleg met de wijk.

Het bisdom Gent wil evenwel de Florakerk voorbehouden voor de eredienst, zodat het hele zorgflatverhaal in het gedrang komt. Het 
college stelt wel dat zij het kerkenbeleidsplan 2017 in deze lopende legislatuur niet zal wijzigen, maar het zullen niet burgemeester 
Filip Thienpont (CD&V) of eerste schepen Egbert Lachaert (Open VLD) zijn die de kerk sluiten. Enkel de bisschop is bevoegd om de 
Florakerk te ontwijden.

Nieuw, nog groter plan op komst

In plaats van hun plannen in verband met Flora-Centrum aan te passen aan die nieuwe realiteit, kiest het schepencollege voor de 
vlucht vooruit en stelt een nog veel omvattender plan in het vooruitzicht. In Het Nieuwsblad van 18 januari 2022 lezen we: “Het plan 
om van de Florakerk assistentieflats te maken, wordt voorlopig opgeborgen. Voorlopig, want de gemeente broedt op een nieuw, nog 
groter plan. Het bewonersplatform reageert voorzichtig. Als we maar niet weer gejost zijn.”

Ongeziene bouwwoede

Men spreekt zelfs van een combinatie van zorgflats en woningen 
voor jonge gezinnen (lees: appartementen), een ondergrondse 
parking … in de loop van de volgende legislatuur (2025-2032). De 
bouwwoede van het college in het centrum (site achter het vrede- 
gerecht, de tramstelplaats …) heeft dus duidelijk ook toegeslagen in 
Flora. Het enig voordeel is meer inwoners en meer belasting- 
inkomsten, ten koste van de levenskwaliteit en met meer mobiliteits- 
problemen tot gevolg. De sinds 2017 aangekondigde renovatie van 
Flora-Centrum is dus duidelijk nog niet voor morgen.

merelbeke@n-va.be
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Sprokkels uit de gemeenteraad 
Op de voorbije gemeenteraadszittingen formuleerde N-VA-raadslid Guido Mortier de volgende suggesties:

•  Het behoud van het gedenkteken geplaatst in de voortuin van het huis van de heemkundige Jozef De Cocker te Melsen, ook 
bij de verkoop van de woning.

•  Het verwijderen van de gele tekst ‘Cirk du Rhode’ op het wegdek van de Gaversesteenweg te Schelderode.

•  Voorstel voor het heraanplanten en toegankelijker maken van het Wisselbosje in Merelbeke-Centrum.

Scan de QR-code voor meer gedetailleerde informatie over onze standpunten en voorstellen!

PFAS-vervuiling in Merelbeke
Op de brandweersite aan de Kloosterstraat en 
het Vredegerecht (Kerkstraat) werden mogelijk 
kankerverwekkende PFAS aangetroff en in 
bodemstalen. Uit voorzorg werd een perimeter van 
500 meter ingesteld. De gebrekkige communicatie 
van het schepencollege rond het gebruik van 
putwater zorgde voor grote twijfels.

Op vraag en aandringen van N-VA-fractievoorzitter 
Rik De Vis werd een infovergadering afgedwongen 
voor de bewoners van de beide zones. Heel wat 
Merelbekenaren woonden de infovergadering bij. 
De vele vragen van de bewoners gaven een groeiende 
ongerustheid weer. Vooral de mogelijke vervuiling 
van het putwater en de beperkingen voor het kweken 
van eigen groenten kwamen aan bod.

Ook de hoge kostprijs van 300 euro voor de analyse 
van het putwater op PFAS-vervuiling deed de 
wenkbrauwen fronsen. Blijkbaar kunnen de 
bewoners de definitieve resultaten van de bijkomende 
bodemstalen ten vroegste verwachten in het voorjaar 
van 2023. Omwille van de volksgezondheid vraagt 
onze fractievoorzitter dat 
alle putwater in de beide 
perimeters kosteloos wordt 
geanalyseerd.

Rik De Vis
Fractievoorzitter

Sportpark Molenkouter wordt geamputeerd
De Open Vld-schepen van Sport amputeert, met goedkeuren 
van cd&v en Vooruit, de sportruimte. N-VA-fractievoorzitter 
Rik de Vis stelt dat de oppervlakte voor het sportgedeelte van 
de Molenkouter met meer dan 25 procent wordt ingekrompen.

De noodkreet naar sportparken en uitloopruimte is nog nooit zo 
dwingend aangetoond als tijdens de COVID-pandemie en toch pleegt het 
schepencollege deze ruimtelijke aanslag. Opnieuw haalt de kortzichtige 
dagjespolitiek van de Open Vld-schepen van sport het op een duurzame 
langetermijnvisie. Door de inkrimping van meer dan zeven hectare wordt 
de stijgende sportbehoefte van onze sterk aangroeiende bevolking gekort-
wiekt. Het wijze gezegde ‘regeren is voorzien’ ontgaat het college volledig. 

20 jaar oude plannen aangepast

Het RUP Sportpark Molenkouter was grensverleggend en zorgde voor een 
langetermijnvisie op de vrijetijdsinfrastructuur voor onze gemeente. Het 
was een ‘gedragen sport- en recreatieproject’ voor onze gemeente. Het 
multifunctioneel sportpark van 25 hectare lag al twintig jaar vast door 
onze gemeenteraad. Het was niet alleen een gedroomde sportruimte voor 
de clubs, maar ook een ruimte voor de “zachte recreatie’ van onze gezinnen, 
jeugdbewegingen, senioren en bewoners van het woonzorgcentrum.

“Als de geplande amputatie van zeven hectare door-
gaat door een herziening van het RUP Molenkouter 
(opgedrongen door amper vier buurtbewoners), dan is 
het duidelijk dat het schepencollege de groene sport-
parken in Merelbeke te groot vindt.”

N-VA-ontbijt op zondag 10 juli

Vier onze Vlaamse feestdag met een lekker ontbijt geleverd door N-VA Merelbeke!

Geleverd tussen 8 uur en 9 uur. 12 euro per persoon 

Inschrijven door overschrijving op de rekening van N-VA Merelbeke 
(BE88 9796 4801 2141) met vermelding van het aantal personen 
en het leveringsadres (enkel postcode 9820)

Inschrijven 
kan tot 1 juli!

Vier onze Vlaamse feestdag met een lekker ontbijt geleverd door N-VA Merelbeke!

www.n-va.be/merelbeke
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


